
Resposta a la Ciutadania del PP al Ple de 17/02/10 
 
El Sr. Raventós diu: 
 
La segona és per als grups de l’oposició, perquè aquí surt una explicació 
dels pressupostos, i llavors clar, és una contradicció quan llegeixes al 
portaveu del PSC. Diu: “A pesar de ello, los grupos políticos de la 
oposición fallaron en el fondo y en la forma. En el fondo, porque no 
formularon ninguna alternativa y no hicieron ninguna propuesta. En la 
forma, abandonaron el pleno, perdieron una gran oportunidad de lo que 
seguramente es uno de los debates más importantes del año. La excusa 
fue un retardo inexistente, y la entrega de la documentación. En 
anteproyecto de presupuesto se entregó a la oposición el 4 de diciembre, 
casi tres semanas antes de la celebración del pleno, y en un plazo muy 
similar al de los últimos años. 
 
El día 10 se explicó en la junta de portavoces, sin que los grupos políticos 
asistentes aportaran ninguna iniciativa, ni solicitaran ampliación de la 
información. Los días 16 y 22…”, bé, si llegim això, és tota una cosa que 
dius bé, si també ho fan, com és que després us queixeu tant?” 
 
 
El Sr. Ortega diu: 
Bé, Sr. Raventós, tu saps aquella historia que un xofer va en contradirecció per 
una autopista, i tothom li ve de cara, i diu: “Cony, que fa tothom anant en 
contradirecció?”  
 
Bé, aviam, resulta que aquí hi ha 4 articles que pensem d’una manera, i un 
article que pensa d’una altra manera, i això és la llibertat d’opinió, faltaria més, 
però ha passat el que ha passat, i va passar que 4 forces polítiques ens vam 
posar d’acord, i # en 15 segons, perquè no va trigar més, va ser per telèfon. 
Per què? Jo faig fer també com el portaveu d’Esquerra Republicana, el Partit 
Popular no va presentar cap proposta, cap, i home, estem dolguts, perquè des 
que tinc ús de raó, jo us puc dir que aquest grup polític sempre ha fet els 
deures, sempre, sempre hem presentat propostes, tantes que a vegades hem 
arribat a consens amb el grup socialista, i hem donat suport perquè se’ns ha 
inclòs, fins i tot, i aquesta vegada, home, es tornarà a parlar de pressupost, 
però és que ho vam argumentar, ho vam dir en televisió, ho vam dir en 
diferents àmbits, però és que al mes de setembre ja reclamàvem el pressupost, 
ja el reclamàvem, que ens presenteu el pressupost perquè anem a començar a 
parlar d’ell, i al mes d’octubre també el reclamàvem, i al mes de novembre 
també el reclamàvem, i al mes de desembre també el reclamàvem, i el 4 de 
desembre, possiblement, abans del dia de la Concepció, del pont aquell de la 
Constitució, ens va arribar per mail una part, això és la veritat, ens va arribar 
una part del pressupost, i la resta va arribar una setmana després.  
 
Si ens envien un pressupost després dilluns següent, que es fa aquí una 
compareixença pública per presentar els pressupostos, que dimecres següent 
hi haurà un ple en el qual s’aprovaran, tu estàs presentant el que serà. Llavors, 
no fem falta, no fa falta la nostra opinió. I per anar de comparsa i aplaudir el 



tema, doncs vam optar per alguna cosa que fes una mica més de soroll, 
simplement. Podíem haver dit que no, podíem argumentar, podríem dir, bé, 
vam optar per una altra opció, i és que, repeteixo el que vaig dir en aquell 
moment, en 30 anys d’ajuntaments democràtics, 31 que portem ara, l’única 
vegada que ha passat a l’Ajuntament d’Esplugues de Llobregat un succés com 
aquest ha sigut aquest any 2009, mai més ha passat això. Bé, doncs que s’ho 
facin mirar, que s’ho facin mirar. 
 
A més a més, vaig afegir que en un any de crisi com el que hem patit, i aquest 
que patirem ara, que ja ens podem fer 4 forats més al cinturó per què ens el 
puguem agafar, encara que algú digui, que mana molt, que no hi ha crisi, jo 
repeteixo, vam estendre la mà per oferir el suport i dir escolta, anem a parlar 
del tema, perquè tenim interès a consensuar postures, i per retallar la despesa 
pública, que és el més important, la contenció de la despesa pública, perquè és 
per aquí per on comença. # no discutirem ara, però repeteixo, o sigui, 
reconeixem que es va enviar el dia 4, segurament, les veritats són les veritats, 
però altres veritats també són veritats, i és que no sé si sóc reiteratiu, però va 
passar el que va passar, i ara, el dia 17 de febrer, estem una altra vegada la 
mà per intentar consensuar que de cara a l’any 2011, que no sabem què 
passarà, que comencem a fer contenció econòmica ara en la despesa, perquè 
a l’any que ve, al 2011, tal i com està el tema, penso que pinten bastos una 
altra vegada. 
 


